
PROTOKÓŁ NR II/2018 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 26 listopada 2018 r.  

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się  

o godz. 15.04. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta powitała gości zaproszonych na sesję. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1 do 

protokołu) 
2) Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3) Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4) Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5) Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6) Sekretarz Miasta – Anna Niedbała  

7) Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

– Karolina Strzelec. 

 

Nieobecni radni: A. Głąb  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Szanowni Państwo! Proszę 

Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej o wręczenie radnemu Markowi 

Giemzie zaświadczenia o wyborze.  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 

K. Strzelec – Panie Prezydencie! Panie i Panowie Radni! W imieniu Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Ostrowcu Świętokrzyskim chciałabym wręczyć Panu 

Markowi Giemzie zaświadczenie o wyborze na radnego. Gratuluję serdecznie! 

Życzę sukcesów! 

Na tym moja rola jako Przewodniczącej Komisji Miejskiej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim dobiegła końca, życzę wszystkiego najlepszego na ten 5-letni 

okres. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie z art. 23 a ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym i statutem Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu 

składają ślubowanie. Po odczytaniu przeze mnie roty wywołany przeze mnie 

radny wypowiada słowo: „Ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem 

zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. Proszę wszystkich o powstanie.  
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Przystępujemy do ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 

Radny Marek Giemza – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę usiąść. 

Stwierdzam, że radny Marek Giemza złożył ślubowanie, sprawuje od tego 

momentu mandat radnego Rady Miasta.  

 

Ad IV/Stwierdzenie quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam quorum, aby podejmować prawomocne uchwały – proszę Państwa 

Radnych o zalogowanie się do systemu. 

 

Ad V/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Wszyscy radni otrzymali 

zaproponowany porządek obrad. Czy są uwagi do porządku obrad? Nie widzę… 

Proszę Państwa, ktoś z Państwa nie zalogował się do systemu. Już jest  

w porządku, 22 osoby. 

 

Radni RM obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 
I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

II. Wręczenie przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczenia  

o wyborze. 

III. Ślubowanie radnego Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

IV. Stwierdzenie quorum.  

V. Przedstawienie porządku obrad. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) powołania stałych komisji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz 

ustalenia przedmiotu ich działania, 

2) ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, 

3) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej 

przewodniczącego, 

4) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego, 

5) ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

VII. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przystępujemy do punktu VI 

porządku obrad – „Podjęcie uchwał w sprawach”.  

 

 

Ad VI/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Jako pierwszy projekt uchwały 

dotyczący powołania stałych Komisji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego oraz ustalenia przedmiotu ich działania. W materiałach 

otrzymaliśmy projekt uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Miasta oraz ustalenia przedmiotu ich działania. Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

jakieś propozycje do przedłożonego projektu uchwały? Jeśli nie ma, poddaję 

projekt uchwały pod głosowanie. A więc kto jest za podjęciem uchwały? Proszę  

o naciśnięcie przycisku i jednocześnie podniesienie ręki. 22 osoby było za. Tak, 

że jednogłośni jesteśmy przy okazji tej uchwały tak, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie  powołania stałych Komisji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz ustalenia przedmiotu ich 

działania. 

 

Patrz uchwała Nr II/3/2018 - załącznik nr 2 do protokołu.  

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Zgodnie z § 57 ust. 1 Statutu Gminy radni 

zgłaszają się według swojego uznania, przy czym każdy radny może należeć nie 

więcej niż do dwóch komisji stałych, z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Myślę, że Państwo już podjęli decyzję, w 

jakich komisjach będą pracować. Prosiłabym w takim razie o podanie osób do 

składów komisji. Poproszę radnego Mariusza Łatę.  

Radny M. Łata – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado!  

W imieniu Klubu Komitetu Wyborczego Wyborców Jarosława Górczyńskiego 

chciałbym podać osoby proponowane, radnych do składów osobowych komisji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w kadencji 2018 – 2023. Komisja 

Samorządowa: Zawadzki Artur,  Woźnicka – Kuzdak Marta,  Choinka 

Stanisław, Sajda Włodzimierz, Kutryba Kamil. Komisja Strategii i Rozwoju 

Miasta: Stelmasik Kamil, Giemza Marek, Zawadzki Artur, Pikus Joanna, 

Renduda – Dudek Irena, Sajda Włodzimierz, Strojny Daniel. Komisja Budżetu: 

Stec Włodzimierz, Morycińska Bożenna, Choinka Stanisław, Łata Mariusz, 

Pałka Andrzej, Pietruszka Aron, Renduda – Dudek Irena. Komisja Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu: Strojny Daniel, Kutryba Kamil, Łata Mariusz, 
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Pałka Andrzej, Pietruszka Aron, Stelmasik Kamil. Komisja ds. Rodziny: 

Giemza Marek, Morycińska Bożenna, Pikus Joanna, Woźnicka – Kuzdak Marta, 

Stec Włodzimierz. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę 

Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość o zabranie głosu.  

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego pragnę zgłosić następujących radnych do komisji Rady 

Miasta. Komisja Samorządowa: Karol Wójcik, Dariusz Kaszuba. Komisja 

Rewizyjna: Renata Duda, Mateusz Czeremcha… Komisja Rodziny wobec tego: 

Grażyna Maj, Renata Duda. Komisja Budżetu: Mateusz Czeremcha, Jerzy 

Wrona, Artur Głąb. Komisja Strategii i Rozwoju Miasta: Artur Głąb i Jerzy 

Wrona i radny Mateusz Czeremcha jeszcze w tej komisji. Następnie Komisja 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu: Grażyna Maj i Dariusz Kaszuba. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Pozwolicie Państwo, że 

zanim przegłosujemy te składy komisji, pozwolicie Państwo, że jeszcze raz 

odczytam Państwu, żebyśmy nie pominęli nikogo z Państwa, którzy się zgłosili 

do pracy w komisjach. A jeszcze prosiłabym o zabranie głosu Marcina Marca. 

Radny M. Marzec – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Właściwie w imieniu 

własnym chciałbym zadeklarować pracę w Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

oraz w Komisji Budżetu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. No więc, proszę 

Państwa tak, skład Komisji Samorządowej: Kutryba Kamil, Sajda 

Włodzimierz, Choinka Stanisław, Woźnicka – Kuzdak Marta,  Zawadzki Artur,  

Karol Wójcik i Dariusz Kaszuba. Komisja Strategii i Rozwoju Miasta: 

Stelmasik Kamil, Giemza Marek, Zawadzki Artur, Pikus Joanna, Renduda – 

Dudek Irena, Sajda Włodzimierz, Strojny Daniel, Artur Głąb, Jerzy Wrona, 

Mateusz Czeremcha i Marzec Marcin. Komisja Budżetu: Stec Włodzimierz, 

Morycińska Bożenna, Choinka Stanisław, Łata Mariusz, Pałka Andrzej, 

Pietruszka Aron, Renduda – Dudek Irena, Czeremcha Mateusz, Wrona Jerzy, 

Głąb Artur i Marzec Marcin. Komisja Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu: Łata Mariusz, Strojny Daniel, Kutryba Kamil, Pałka Andrzej, 

Pietruszka Aron, Stelmasik Kamil, Grażyna Maj i Dariusz Kaszuba. Komisja 

ds. Rodziny: Giemza Marek, Morycińska Bożenna, Pikus Joanna, Woźnicka – 

Kuzdak Marta, Stec Włodzimierz, Maj Grażyna i Renata Duda. Wszystko jest 

tak, jak Państwo podali? W takim razie przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem projektu tej uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czyli również tę uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Patrz uchwała Nr II/4/2018 - załącznik nr 2 do protokołu.  

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały, a mianowicie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego. Zgodnie z § 56 ust. 1 

do 4 Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, w ust. 1 tegoż paragrafu: „Rada 

powołuje komisję rewizyjną odrębną uchwałą. 2. W skład komisji wchodzą 

radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów radnych, z wyjątkiem radnych 

pełniących funkcję przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady oraz 

radnych będących pracownikami samorządowymi gminnych jednostek 

organizacyjnych. 3. Każdy klub radnych wskazuje do składu komisji rewizyjnej 

przynajmniej jednego przedstawiciela. W przypadku powstawania lub likwidacji 

klubów radnych dokonuje się stosownej zmiany składu komisji.  

4. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera i odwołuje Rada”. Prosiłabym 

teraz o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Proszę bardzo, proszę 

radnego Mariusz Łatę o zabranie głosu. 

Radny M. Łata – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Chciałbym 

zaproponować do pracy w Komisji Rewizyjnej Pana Radnego Pietruszkę Arona, 

Pana Radnego Steca Włodzimierza, Panią Radną Morycińską Bożennę i Pana 

Kamila Kutrybę.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę o 

zabranie głosu radnego Dariusza Kaszubę.  

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Do pracy w Komisji 

Rewizyjnej proponujemy Panią Radną Renatę Dudę i Pana Mateusza 

Czeremchę. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. A więc mamy 6 osób, 

czy jeszcze ktoś chciałby się zapisać do składu Komisji? Nie widzę. W takim 

razie mamy 6-osobowy skład komisji.  

Poproszę teraz o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego. Proszę o zabranie 

głosu radnego Mariusza Łatę.  

Radny M. Łata – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Chciałbym 

zaproponować na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Radnego 

Pietruszkę Arona. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę o zabranie głosu radnego 

Dariusza Kaszubę.  

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Pragnę zaproponować na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego Mateusza Czeremchę. Co 

prawda, debiutuje, ale ma wykształcenie prawnicze, więc zgłaszamy tę 

kandydaturę jako Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Dziękuję. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – W takim razie musimy… Czy 

kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie? Czy Aron Pietruszka wyraża 

zgodę na kandydowanie do komisji? 

Radny A. Pietruszka – Tak, wyrażam. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy Pan Czeremcha Mateusz 

wyraża zgodę? 

Radny M. Czeremcha – Tak, wyrażam.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Ponieważ mamy dwóch 

kandydatów, w takim razie musimy przegłosować obie te kandydatury 

oddzielnie. I teraz tak: kto jest za kandydaturą radnego Arona Pietruszki na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? Proszę o naciśnięcie przycisku  

i podniesienie ręki. Głosowanie zakończone. Wysłano, więc 17 głosów jest za, 

ale nie wysłano… Przepraszam bardzo. Kto jest przeciw z Państwa? Proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Dziękuję. I kto się wstrzymał? 

Jeszcze ktoś nie oddał głosu. A więc za kandydaturą radnego Arona Pietruszki 

było 15 głosów, przeciw – 4 i 3 się wstrzymało.  
Radca Prawny UM – Z. Niedziela – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

Tu już jest wybrana kandydatura w tej chwili, większość jest za Panem Pietruszką 

Aronem.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Tak, że nie zachodzi konieczność 

głosowania drugiej kandydatury... 

Radca Prawny UM – Z. Niedziela – Tak, to jest wniosek dalej idący, który już 

rozwiązał tutaj głosowanie. Dziękuję.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dobrze, dziękuję. W takim razie, 

ponieważ mamy przewodniczącego komisji, mamy skład komisji, przegłosujemy  

w całości uchwałę wraz z jej przewodniczącym, a więc: Pietruszka Aron – 

przewodniczący komisji i skład komisji: Pietruszka Aron, Stec Włodzimierz, 

Morycińska Bożenna, Kutryba Kamil, Duda Renata i Czeremcha Mateusz.  Kto 

jest za przyjęciem projektu tej uchwały – głosujemy i naciskamy przycisk 

jednocześnie. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? A więc uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego. 

 

Patrz uchwała Nr II/5/2018 - załącznik nr 3 do protokołu.  
 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej przewodniczącego. Przypominam 

Państwu Radnym, że zgodnie z § 56a ust. 2 Statutu Gminy – do komisji skarg, 

wniosków i petycji stosuje się odpowiednio przepisy § 56 ust. 1 do 5, § 57 i § 58 

Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski – czyli: „1. Rada powołuje komisję 
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skarg, wniosków i petycji odrębną uchwałą. 2. W skład komisji wchodzą radni, 

w tym przedstawiciele wszystkich klubów radnych, z wyjątkiem radnych 

pełniących funkcję przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady oraz 

radnych będących pracownikami samorządowymi gminnych jednostek 

organizacyjnych. 3. Każdy klub radnych wskazuje do składu komisji rewizyjnej 

przynajmniej jednego przedstawiciela. W przypadku powstawania lub likwidacji 

klubów radnych dokonuje się stosownej zmiany składu komisji.  

4. Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybiera i odwołuje 

Rada”. I teraz prosiłabym o zgłaszanie kandydatur do składu tej komisji. Proszę 

o zabranie głosu radnego Dariusza Kaszubę.  

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji zgłaszamy radnego Karola Wójcika. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę o zabranie głosu radnego 

Mariusza Łatę. 

Radny M. Łata – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Chciałbym do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji zgłosić następujące kandydatury radnych: Choinka 

Stanisław, Pałka Andrzej, Strojny Daniel, Stelmasik Kamil. I będąc przy głosie 

chciałbym zaproponować na funkcję przewodniczącego Pana Choinkę 

Stanisława.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby też brać udział w pracach tej komisji? Nie widzę. W takim 

razie mamy już skład komisji, a teraz prosiłabym o zgłaszanie kandydatur na 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny M. Łata – To powtórzę jeszcze raz, Pani Przewodnicząca, powtórzę, że 

kandydatem na Przewodniczącego Komisji jest Stanisław Choinka. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Dariusza Kaszubę. 

Radny D.Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Kandydatem na Przewodniczącego 

Komisji jest Karol Wójcik. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. W takim razie 

głosujemy kandydaturę Stanisława Choinki na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Kto jest za tą kandydaturą – proszę o przyciśnięcie 

przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Za 

kandydaturą Stanisława Choinki 16 radnych się opowiedziało, przeciw – 3, 

wstrzymało się – 3. A więc Przewodniczącym Komisji został Stanisław 

Choinka.  

Teraz przegłosujemy projekt uchwały, łącznie z przewodniczącym, a więc 

Przewodniczący – Stanisław Choinka, skład komisji: Choinka Stanisław, Pałka 

Andrzej, Strojny Daniel, Stelmasik Kamil i Karol Wójcik. Kto jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały? Przyciskamy przycisk i podnosimy rękę. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Jeszcze jedna osoba nie zagłosowała. Czyli 

jednogłośnie przyjęliśmy projekt tej uchwały. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie  powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz jej 

przewodniczącego. 
 

Patrz uchwała Nr II/6/2018 - załącznik nr 4 do protokołu.  
 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Następny projekt uchwały  

z porządku, dotyczy ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Proszę o uzasadnienie tego projektu uchwały Sekretarz 

Gminy – Panią Annę Niedbałę.  

Sekretarz Miasta – A. Niedbała – Tak, jak Państwo macie w uzasadnieniu, 

oczywiście z ustawy naszej, samorządowej, konkretnie z art. 18, jest obowiązek 

– i to jest właśnie kompetencja Rady Miasta – do ustalenia wynagrodzenia 

prezydenta. Natomiast same stawki, konkretne stawki z kwotami, są określone 

w rozporządzeniu, które zresztą też było podstawą do ustalenia wysokości 

wynagrodzenia przy zmianie tegoż rozporządzenia w lipcu. Tutaj większość  

z Państwa już na poprzedniej sesji mieliśmy informację o potrzebie zmiany 

wynagrodzenia, również taką uchwałę Państwo podejmowaliście. Tu jest 

dokładnie ta sama kwota wynagrodzenia, wynika ona z rozporządzenia Rady 

Ministrów o trybie wynagradzania pracowników samorządowych, wszystkie 

składniki wynagrodzenia są określone, co prawda, w procentach, ale mówię – 

same wartości wynagrodzenia są określone w tabelach tak, że jest to taka 

wysokość wynagrodzenia, jaka była ostatnio ustalona i wynosi ona – kwotowo, 

bo to też nie jest żadną tajemnicą, jest to informacja publiczna, zresztą ta 

uchwała będzie również zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej – 

wynagrodzenie Prezydenta uwzględniające wszystkie składniki, czyli kwotę 

wynagrodzenia zasadniczego, wysługę lat oraz dodatek funkcyjny i dodatek 

specjalny, wynosi 10.940 zł przy czym zaznaczam, że wynagrodzenie 

prezydenta nie może się już składać z żadnych innych dodatków, są to dodatki, 

które wyraźnie określa rozporządzenie. Jedyne, co prezydentowi – zresztą  

w całej Polsce wójtowi, burmistrzowi, prezydentowi – oprócz tych składników – 

przysługuje, to jest „trzynastka” i oczywiście nagroda jubileuszowa raz na 5 lat. 

Tak, że żadnych innych nagród prezydent, ani żadnych innych dodatków 

prezydent już otrzymać nie może. Jest to wynagrodzenie 10.940 dokładnie 

brutto, do ręki, jest to co miesiąc na konto, w wartościach netto – bo tu wszyscy 

operujemy jakby wartościami netto, to jest 7.600. I to jest całość 

wynagrodzenia. Żadnych innych pieniędzy prezydent zarabiać nie może.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Czy Państwo 

Radni mają zapytania do projektu tej uchwały? Proszę radnego Czeremchę  

o zabranie głosu.  

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Oczywiście, 

maksymalne wysokości poszczególnych składników wynagrodzenia określają 

przepisy i my, radni, te przepisy bardzo dobrze znamy, jak również na pewno  
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i rozporządzenie tym bardziej, że Pani Sekretarz przedstawiła wysokość 

wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego, i całościowe 

wynagrodzenie, natomiast spotykając się z wyborcami częstokroć słyszałem, że 

wyborcy oczekują jak największej jawności i transparentności podejmowanych 

decyzji. I taką propozycję chciałbym złożyć, ponieważ potencjalny Kowalski, 

który będzie się zapoznawał z treścią takiej uchwały, nie będzie na podstawie 

samej treści uchwały mógł poznać wysokości wynagrodzenia. Czy jest możliwe, 

aby właśnie do treści uchwały dopisać te wysokości tych dwóch pierwszych 

składników, czyli wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego? 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Panią Sekretarz  

o zabranie głosu. 

Sekretarz Miasta – A. Niedbała – Proszę Państwa! Tutaj też może oddam głos 

radcy prawnemu, ponieważ u nas była praktyka różna, jeżeli chodzi  o ustalanie 

wynagrodzenia prezydenta, czasami była uchwała przyjmowana, bo to 

wiadomo, że Rada Miasta uchwala, była przyjmowana ze stawkami, czasami 

była tylko określona procentami wynikającymi z wartości określonych  

w tabelach. Tak, że nie ma tutaj obowiązku wpisywania kwot, dlatego ja 

Państwu tę kwotę przedstawiłam, natomiast może Pana Zdzisława, Mecenasa, 

poproszę, czy jest obowiązek określania wartości kwotowo, w uchwale. 
Radca Prawny UM – Z. Niedziela – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

Nie ma takiego obowiązku, zresztą poprzednio uchwała była podejmowana jak były 

zmienione przepisy w lipcu, obniżono – jak wiemy – wszystkim prezydentom, 

burmistrzom, wójtom wynagrodzenia, później parlamentarzystom też – i taki sposób 

podejmowania uchwały w tym zakresie jest prawidłowy. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze 

uwagi? Proszę o zabranie głosu radnego Czeremchę. 

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Ja zapytując, czy 

istnieje taka możliwość, nie miałem na uwadze uwarunkowań ustawowych ani takiego 

wymogu, tylko zapytałem, czy tutaj wnioskodawca widzi taką możliwość? Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze jakieś 

wyjaśnienia do tych pytań? Nie widze. W takim razie głosujemy projekt uchwały 

dotyczący wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – kto jest za 

tym projektem uchwały – naciskamy przycisk i podnosimy rękę? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Jedna osoba jeszcze nie wysłała. Uchwałę podjęliśmy również 

jednogłośnie… Aha, wstrzymała się jedna osoba, przepraszam, bo przed chwilą 

miałam co innego na ekranie. A więc za – 21 osób, 1 osoba się wstrzymała, uchwałę 

podjęliśmy.  

 

Radni RM – 21 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym 

się – podjęli uchwałę w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Patrz uchwała Nr II/7/2018 - załącznik nr 5 do protokołu.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Państwa! Teraz będzie taka 

informacja dla Państwa Radnych, bo zbliżamy się do końca obrad dzisiejszej 

sesji. Po zakończeniu obrad – jak stwierdzę, że zakończyliśmy obrady II sesji – 

zbieramy się w sali 002 na posiedzeniach Komisji Rady Miasta dziś przyjętych 

uchwałą, i kolejno w takim porządku, jak odczytam: Komisja Samorządowa 

najpierw, potem Komisja Strategii i Rozwoju Miasta, Komisja Budżetu, 

Komisja Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu oraz Komisja ds. Rodziny.  

I na tych posiedzenia zostaną wybrani przewodniczący komisji.  

 

 

Ad VII/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Więc na ten moment ja zamykam 

obrad II nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. I kolejno 

zapraszam komisje do sali 02.  
 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Marta Kamińska  

Eliza Kaniewska Irena Renduda – Dudek 

  

 


